
Notulen	van	de	ledenvergadering	van	  
donderdag	17	november	2022	

Aanwezig	zijn	68	leden.	Bericht	van	verhindering	is	ontvangen	
van	Peter	en	Pien	Bankí,	Antoine<e	van	Barneveld,	Hans	van	
Bergen,	Hans	Berkien,	Gerard	de	Gier,	Nico	de	Groodt,	Henk	van	
der	Linden,	Ben	Manassen,	Ben	van	Mameren,	Thea	van	
Mameren-Rutjes,	Ans	van	de	Meijdenberg,	Ed	Roelofs,	Pierre	en	
Jeane<e	van	der	Schaaf,	Gradus	van	Wel	en	Hein	en	Janny	
Schoots.	

1. De	voorzi<er	heet	de	leden	welkom.	Hij	constateert,	dat	het	quorum	aanwezig	is	en	leest	de	
namen	voor	van	de	personen	die	zich	hebben	afgemeld.	Vermoedelijk	is	het	grote	aantal	
aanwezigen	te	danken	aan	de	aanwezigheid	van	een	goede	spreker.	Hij	is	blij,	dat	de	
vereniging	na	de	coronaperiode	het	gebruikelijke	ritme	weer	heeS	opgepakt.	

De	voorzi<er	memoreert	het	overlijden	van	Aad	Nekeman.	Deze	was	oud-lid	en	de	eerste	
redacteur	van	De	Nieuwe	Kroniek.	Hij	schreef	ook	meerdere	boeken,	waarvan	er	één,	
namelijk	De	Overlevers	op	deze	avond	voor	de	leden	graVs	beschikbaar	is.	

2. Aan	de	orde	zijn	de	notulen	van	de	ledenvergadering	van	21	april	2022.	Deze	worden	zonder	
op-	of	aanmerkingen	goedgekeurd.	De	voorzi<er	meldt	wel,	dat	in	weerwil	van	het	
genoemde	in	punt	6	er	geen	winst	is	geïncasseerd,	omdat	er	geen	koerswinst	was.	

3. Het	jaarverslag	over	2020	en	2021	is	de	leden	thuisgestuurd.	De	voorzi<er	is	er	trots	op,	dat	
de	vereniging	in	de	coronaperiode	zoveel	heeS	kunnen	doen.	De	vergadering	stemt	in	met	de	
inhoud.	

4. De	penningmeester	licht	de	begroVng	toe,	die	op	het	scherm	wordt	getoond.	Het	
totaalbedrag	komt	bijna	aan	€	80.000,-.	In	het	lopende	boekjaar	komt	dat	op	ongeveer	€	
76.000,-,	dus	het	blijS	in	lijn.	Er	zijn	enkele	opmerkelijke	zaken	te	melden:	
• De	Historische	Werkgroep	Tiel	verwacht	in	het	komende	voorjaar	deel	7	van	het	

Biografisch	Woordenboek	van	Tiel	te	publiceren.	
• Het	aantal	nummers	van	De	Nieuwe	Kroniek	gaat	weer	terug	naar	drie.	
• Er	wordt	gereserveerd	voor	het	lustrum	in	2026.	
• Er	is	nog	steeds	geen	erfgoedcommissie.	Daardoor	is	er	wel	geld	uitgetrokken	voor	een	

erfgoedsymposium,	maar	is	het	niet	zeker,	dat	dat	er	ook	komt.	
• Er	staat	een	flink	bedrag	voor	ondersteuningen	op	de	begroVng.	In	de	afgelopen	jaren	

vallen	flinke	bijdragen	voor	bijvoorbeeld	het	herstel	van	De	Hendrikus	en	voor	de	
SVchVng	Carillon	te	noemen.	

• De	Oudheidkamer	draagt	een	deel	van	de	lasten	van	Open	Monumentendag.	Het	
grootste	bedrag	komt	voor	rekening	van	de	Gemeente	Tiel.	

• Bij	representaVe	zijn	de	kerstkaart	en	de	nieuwjaarsrecepVe	flinke	posten.	
Zonder	vragen	of	opmerkingen	wordt	de	begroVng	goedgekeurd.	
Het	gelijk	blijven	van	de	contribuVe	wordt	door	de	leden	gefia<eerd.	

5. De	voorzi<er	constateert,	dat	het	bestuur	sinds	het	vertrek	van	Toine	Bäcker	in	september	
2020	uit	zes	leden	bestaat.	Een	aanvulling	is	dus	gewenst.	Bovendien	is	de	gemiddelde	
leeSijd	tamelijk	hoog	en	dus	moet	er	echt	naar	nieuwe	kandidaten	worden	uitgekeken.	Hij	is	
daarom	blij,	dat	er	een	goede	jongere	kandidaat	is	gevonden.	
David	Lutje	Hulsik	stelt	zich	aan	de	leden	voor.	Hij	woont	sinds	2020	in	Tiel,	maar	had	eerder	
al	historische	interesse.		
Met	applaus	gaan	de	leden	akkoord	met	zijn	verkiezing. 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6. De	voorzi<er	licht	de	wijzigingen	in	het	beleidsplan	toe.	Dat	zijn:	
a. Toezending	DNK	aan	basisscholen.	
b. Musea	die	delen	uit	de	OKT-collecVe	tonen	moeten	dat	duidelijker	vermelden.	
c. De	website	‘Tiel	Bijzonder	Verleden’	is	opgeheven.	
d. De	flyer	is	gemaakt	en	intussen	alweer	geactualiseerd.	
e. Er	is	een	nieuwe	werkgroep	Beeld	en	Geluid.	Daar	wordt	David	Lutje	Hulsik	de	

contactpersoon	met	het	bestuur.	
f. De	erfgoedprijs	kan	in	de	prakVjk	niet	jaarlijks	worden	uitgereikt.	Daarom	is	de	

formulering	nu:	wordt	uitgereikt,	wanneer	daar	aanleiding	toe	is.	
g. Toegevoegd	is	de	organisaVe	van	de	Open	Monumentendag.	

7. De	heer	Menalda	geeS	aan,	dat	het	overleden	oud-lid	Aad	Nekeman	ook	in	2013	grote	
invloed	had	op	de	producVe	over	de	Waalcrossings.	
De	heer	Van	Lidt	de	Jeude	vraagt,	hoe	de	vereniging	denkt	over	het	plan	een	lichtreclame	te	
plaatsen	op	het	Flipje-	en	Streekmuseum.	De	heer	Schipper	licht	toe,	dat	het	idee	is	om	een	
tekst	in	cortenstaal	aan	te	brengen	die	’s-avonds	kan	worden	aangelicht.	De	Voorzi<er	zegt	
toe,	dat	het	bestuur	ter	zake	alert	zal	blijven.	
Mevrouw	Van	IJzeren	vraagt	naar	het	onderhoud	van	het	historische	vogeleilandje.	De	heer	
Schipper	meldt,	dat	de	klachten	hierover	zijn	besproken	met	wethouder	Groen.	Daarop	is	
inmiddels	een	plan	gemaakt	voor	beplanVng	die	niet	direct	weer	door	eenden	wordt	
vernield.	
De	heer	Van	der	Mark	merkt	nog	op,	dat	gemeentearcheoloog	Ilse	Schuuring	namens	de	
gemeente	bezig	is	met	de	werjelder	aan	de	Oliemolenwal.	

8. De	voorzi<er	reikt	bloemen	uit	aan	het	jongste	lid	van	de	Oudheidkamer,	Manon	Jansen	(19	
jaar.	Daarna	sluit	hij	de	vergadering.	
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